
PROTOKÓŁ nr 2/2024 
 

z posiedzenia Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Miejskiej w Rogoźnie odbytego w dniu 
24 czerwca 2024 roku o godz. 16.00 w UM ul. Nowa 2. 
 
Posiedzenie Komisji otworzył i posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Bartosz Perlicjan. 
Przewodniczący stwierdził, że na 10 członków Komisji w obradach bierze udział 6 członków Komisji.  
(Radny Adam Nadolny spóźnił się 5 minut) 
Komisja jest władna do podejmowania prawomocnych wniosków. 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 
Ponadto w obradach udział wzięli goście zgodnie z listą obecności, którą stanowi załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu. 
 
Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia, przywitanie gości, sprawdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu. 
4. Informacja z wykonania budżetu za rok 2023 
5. Absolutorium dla Burmistrza Rogoźna 
6. Organizacja dożynek Gminnych 
7. Omówienie projektów uchwał na najbliższe posiedzenie Rady Miejskiej w Rogoźnie. 
8. Wolne głosy, wnioski i komunikaty. 
9. Zakończenie posiedzenia. 

 
Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący komisji przedstawił zaplanowany porządek obrad, do którego radni nie wnieśli zmian. 
 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu. 
Przewodniczący poddał punkt pod głosowanie. Protokół został przyjęty przy 5 głosach za i 1 
wstrzymującym. 
 
Ad. 4 Informacja z wykonania budżetu za rok 2023. 
Radny Jarosław Łatka zapytał, jaki jest deficyt na koniec 31 grudnia 2023 r.? 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że jest on w kwocie 25 978 771 35 g, dodatkowo obsługa 1 000 115zł. 
 
Ad. 5 Absolutorium dla Burmistrza Rogoźna. 

Radny Krzysztof Nikodem poinformował, że Komisja Rewizyjna wydała jednogłośnie pozytywną 
opinię o udzielenie Absolutorium dla Burmistrza. 
 

Ad.6. Organizacja dożynek Gminnych. 
Radny Szymon Witt poinformował, że godziny występu Zespołu Classic nie mogły ulec zmianie, z 
umowy nie można było zrezygnować.  
Przewodniczący Komisji zapytał się, czy Radny Witt orientuje się jak będzie wyglądać sprawa z 
gastronomią? 
Pan Witt odpowiedział, że zgłaszają się lokalni przedsiębiorcy, ale dokładne informacje posiada Pani 
Dyrektor. 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy tabela jest aktualna i jak wygląda sytuacja z rozbieraniem sceny? 
Pani Dyrektor odpowiedziała, że scena będzie rozbierana o godz. 2.00. Została ujęta godz. 1:00 by 
ewentualnie przedłużyć zabawę do godz. 1.30. 



Radny Perlicjan powiedział, że jego zdaniem gdyby zabawa trwała do godz. 2.00 jest to i tak zbyt 
wczesna godzina, zabawa powinna trwać minimum do godz. 3.00. Przewodniczący Komisji zapytał, czy 
jest możliwość zmiany czasu trwania zabawy? 
Pani Sygnecka odpowiedziała, że umowa ze sceną zawarta jest do godz. 2.00, ale zapyta się czy jest 
możliwość przedłużenia.  
Radny Perlicjan poinformował, że grono ludzi przyjeżdża na dożynki tylko na czas zabawy. 
Pan Krzysztof Nikodem powiedział, że dożynki do godz. 1.oo lub 2.00 są niedopuszczalne. 
Radny Nadolny zapytał, czy jest możliwość zorganizowania zapasowej małej sceny? 
Pani Dyrektor odpowiedziała, że jest to duży koszt. 
Przewodniczący Bartosz Perlicjan zadał pytanie, czy koszty zmieszczą się w budżecie? 
Pani Skarbnik poinformowała, że jest zabezpieczone 200 000 zł. 
Radny Perlicjan zapytał Pani Dyrektor, jak ma się to do kosztów? 
Dyrektor Sygnecka odpowiedziała, że budżet zostanie przekroczony, poszukiwane są środki na pokrycie 
reszty kwoty. 
Burmistrz powiedział, że w planie finansowym RCK nie zostały ujęte środki na dożynki. 
Pani Dyrektor poinformowała, że w planie finansowym na cały rok organizowania imprez, została ujęta 
kwota 50 000 zł, z czego zostało około 15 000 zł. 
Radny Łatka zapytał, czy pozycje oznaczone na czerwono, są to już pozycje stałe?  
Dyrektor Sygnecka odpowiedziała, że są to pozycje, na które są już podpisane umowy. 
Pan Jarosław Łatka dopytał, czy w podpisanej umowie na scena jest sztywno zawarta godzina 2.00? 
Pani Marta Sygnecka poinformowała, że tak ale postara się to zmienić. 
Przewodniczący Łatka zdał pytanie, co znajduje się w zakresie firmy ochroniarskiej. 
Pani Dyrektor odpowiedziała, że postara się zmniejszyć tą kwotę, kwota 25 000 zł jest kwotą 
maksymalną. Kwota 18 600 zł jest za imprezę masową od godz. 17.00 do 21.30 i w tym czasie musi 
znajdować się 37 ochroniarzy. Reszta ochroniarzy będzie zależna od zapotrzebowania. Impreza 
masowa jest zgłoszona na 3000 osób.  
Radny Łatka zapytał, jakie były oferty firm ochroniarskich? 
Pani Marta Sygnecka poinformowała, że firma JOKER złożyła najtańszą ofertę. 
Radny Krzysztof Nikodem powiedział, że jeśli teren zostanie ogrodzony barierkami na liczbę 3 000 osób, 
to będzie brakować swobodnego przejścia wokół. Ludzie wolą stać poza barierkami, często korzystają 
z gastronomi.  
Pani Dyrektor poinformowała, że jeśli zostanie zgłoszone 1 500 osób, przyjdzie 9 000 osób i coś zginie 
podczas wydarzenia to poniesie odpowiedzialność karną. 
Pan Jarosław Łątka zapytał, czy hotele są dla osób grających? 
Pani Sygnecka odpowiedziała, że dla osób grających i realizatorów sceny, która przyjedzie dzień 
wcześniej.  
Radny Nikodem powiedział, że należy zamówić jeden duży kontener na odpady komunalne i 
dodatkowo małe kosze na cały teren dożynek. Po imprezie małe kosze powinny zostać opróżnione do 
kontenera i w taki sposób zostaną ograniczone koszty wywozu śmieci. 
Pan Adam Nadolny poinformował, że osoby składające wieńce powinny mieć identyfikatory, które 
będą umożliwiały swobodne wejście n teren dożynek. 
Radny Witt powiedział, że będzie rozmawiał z Panią Dyrektor odnośnie planu przygotowania 
przepustek i wejścia. Wstępny plan wejścia na teren imprezy jest przygotowany od tyłu, gdzie zostanie 
przygotowany duży parking, dookoła boiska nie będzie parkingów. Drogi, które są za boiskiem będą 
używane jako drogi serwisowe i drogi dla karetki. Radny poinformował, że brama dodatkowa musi 
mieć wymiar 6 m., główna brama będzie rezerwowa tylko dla użytku organizatorów, druga bram będzie 
dostawiona z tyłu i dodatkowo są 4 furtki. 
Radny Janus zapytał, czy zostanie wybrany zespół do obrzędu dożynek? 
Pani Dyrektor odpowiedziała, że jest wybrany zespół „Poligrodzianie”. 
Przewodniczący Komisji zadał pytanie, ile jest przewidzianych nalewaków do piwa? 
Pani Sygnecka poinformowała, że na ten moment przewidzianych jest 6, ale jest to nadal ustalane. 



Radny Perlicjan powiedział, że nalewaków powinno być w granicy 15-20. Radny zapytał, jak wygląda 
sprawa z miejscami dla zaproszonych gości? 
Pani Dyrektor poinformowała, że będzie przygotowana odpowiednia ilość miejsc w stosunku do 
zaproszonych gości. 
Pan Krzysztof Nikodem powiedział, że delegacje wieńcowe powinny mieć zorganizowane miejsce pod 
namiotem, by mogły usiąść po złożeniu wieńca. 
Radny Ostrowski zapytał, jak będzie wyglądać kwestia bezpieczeństwa przy parkowaniu? 
Pani Marta Sygnecka zaproponowała wprowadzenie drogi jednokierunkowej z wjazdem od Rogożna i 
wyjazdem na Studzieniec. 
Radny Szymon Witt poinformował, że będą porozciągane taśmy, będzie jedno wejście główne. Wjazd 
będzie od strony wioski, a droga wyjazdowa będzie z drugiej części pola. 
Radny Nikodem zapytał, czy jest możliwości by pojazdy wyjeżdzające wracały drogą do Rogoźna, a nie 
drogą między boiskiem a parkingiem. 
Pan Witt powiedział, że można by jechać do końca drogi i następnie drogą polną lub ewentualnie drogą 
w Budziesziwicach, która jest kilka kilometrów dalej. 
Radny Ostrowski zaproponował, by ograniczyć ruch tylko do poruszania się samochodów bez przejścia 
dla pieszych. 
Radny Bartosz Perlicjan powiedział, że zbyt dużo pieniędzy jest przekazane na zespoły, a zbyt mało na 
darmowy poczęstunek. 
Burmistrz poinformował, że jego zdaniem impreza jest zorganizowana dobrze, nie jest to impreza 
kulinarna, dlatego zdecydował by darmowa była tylko grochówka. Ze względu na występ głównego 
artysty o godz. 17.00, została podjęta decyzja o ograniczeniu darmowego poczęstunku i 
zorganizowaniu dodatkowego zespołu. 
Radny Szymon Witt powiedział, że w zeszłym roku przy większej ilości darmowego jedzenia, dużo 
żywności trafiało do koszów, dlatego uważa że decyzja Pana Burmistrza jest słuszna. 
Pan Burmistrz dopowiedział, że jeśli mieszkańcy zapłacą za żywność z Koła Gospodyń da to pewność, 
że żywność zostanie spożyta i nie trafi do kosza. 
Radny Nadolny poinformował, że organizacja dożynek w tym roku pozwoli na wyciągnięcie wniosków 
i lepsze zorganizowanie na przyszły rok. Radny zapytał, jakie zadanie ma elektryk?  
Pani Dyrektor odpowiedziała, że elektryk ma za zadanie pilnowania agregatu.  
Pan Krzysztof Nikodem dopytał, kto zajmie się rozłożeniem kabli? 
Pani Sygnecka poinformowała, że zajmie się tym elektryk i obsługa sceniczna.  Kable zazwyczaj są tak 
ułożone, by człowiek nie miał do nich dostępu. 
 
START 13:00 – KONIEC 1:00  
Msza święta polowa  
14:00 - 16:30 Korowód, Część oficjalna  
( obrzęd, przemówienia gości, konkursy) 
16:30 Koncert Orkiestry Dętej  
17:00 Koncert zespołu Classic 
18:00 Koncert zespołu Song Vibe  
18:30 Koncert XXX 
19:00 Koncert zespołu Mała Lady P 
Około 20:30 Koncert FRANCESCO NAPOLI  
Zabawa taneczna do 1:00  
 
KOSZTY: 
0 USŁUGA  CENA  
1. scena 46 500 zł  
2. agregat 7 000 zł  
3. ochrona 25 000 zł  
4. toitoi 3 000 zł  



5. barierki 4 000 zł  
6. garderoby  3 000 zł  
7. śmieci 2 000 zł  
8. zabezpieczenie medyczne 5 000 zł  
9. zabawa taneczna  2 000 zł  
10. elektryk  500 zł  
11. hotele 4 500 zł  
12. wydruk banerów, plakatów 1 500 zł  
13. autokary 1 500 zł  
14. obrzęd dożynkowy  4 000 zł  
15. ubezpieczenie imprezy  500 zł  
16. transporty  1 000 zł  
17. Koła gospodyń  15 000 zł  
18. CLASSIC 40 000 zł  
19. MAŁA LADY P 11 000 zł  
20. ZAiKS 10 000 zł  
21. Fanscesco  29 520 zł  
22. Dmuchańce 2 000 zł  

32. RAZEM              218 520 zł   
    

 
 
Ad. 7. Omówienie projektów uchwał na najbliższe posiedzenie Rady Miejskiej w Rogoźnie. 
 
a) wysokości diet radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie. 

Radny Perlicjan powiedział, że osoba referująca nie zjawiła się na komisji. 
Przewodniczący Łatka poinformował, że w stosunku do uchwały która obowiązuje zostały ujęte 
udziały procentowe po 50%. 

 

b) wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 2579, położonej w obrębie Rogoźno, w trybie 

przetargowym. 

Kierownik Piątkowski przestawił powyższą uchwałę. 

 

Rada Miejska w § 4 pkt 7 Uchwały Nr XXV/235/2016 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 27 kwietnia 2016 
r. w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami Gminy Rogoźno, zastrzega             do swojej 
kompetencji sprawy dotyczące sprzedaży nieruchomości, której wartość szacunkowa określona przez 
rzeczoznawcę majątkowego przekracza kwotę wynoszącą 10 000,00zł. Przeznaczona do sprzedaży 
działka stanowi własność Gminy Rogoźno.  
W oparciu o ustalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszarze 
części miasta Rogoźno – rejon „Wójtostwo” uchwalonego Uchwałą Nr XXXVI/332/2020 Rady Miejskiej 
w Rogoźnie z dnia 26 sierpnia 2020 r. (Dz. Urzęd. Woj. Wlkp. z dnia 16.09.2020 r., poz.6982) działki 
gruntu nr 2579 objęta jest symbolem 12MN o przeznaczeniu:  „tereny zabudowy mieszkaniowej 
jednorodzinnej”. Ww. działka położona jest w granicach obszaru chronionego krajobrazu „Dolina 
Wełny i Rynna Gołaniecko-Wągrowiecka”.   
 

c) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego - ul. W. Poznańska 16/1 w Rogoźnie, w trybie 

bezprzetargowym. 

Kierownik Piątkowski przestawił powyższą uchwałę. 
 



Rada Miejska w § 4 pkt 7 Uchwały Nr XXV/235/2016 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 27 kwietnia 2016 
r. w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami Gminy Rogoźno, zastrzega             do swojej 
kompetencji sprawy dotyczące sprzedaży nieruchomości, której wartość szacunkowa określona przez 
rzeczoznawcę majątkowego przekracza kwotę wynoszącą 10 000,00zł. Przeznaczona do sprzedaży 
nieruchomość lokalowa stanowi własność Gminy Rogoźno.  
Sprzedaż nastąpi w trybie bezprzetargowym na rzecz najemcy lokalu mieszkalnego – ul. Wielka 
Poznańska 16/1 w Rogoźnie.  
Zawiadamiam, że w oparciu o zapisy miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na 
obszarze miasta Rogoźna dla terenów położonych pomiędzy rzeką Wełną a ulicami: Kościuszki 
i Kotlarską – Uchwała Nr LII/504/2021 z dnia 25 sierpnia 2021 r. Rady Miejskiej w Rogoźnie (Dz. Urzęd. 
Woj. Wlkp. z 2021 r., poz.6638) działka nr 1178/4 objęta jest symbolem 2MW/U o przeznaczeniu: 
tereny zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej lub zabudowy usługowej.   
 

d) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

Pani Dorota Ślachciak przedstawiła powyższą uchwałę. 
 

Zaliczenie dróg do określonej kategorii powoduje, że drogom tym nadanym zostaje status drogi 
publicznej. W przypadku dróg gminnych, zgodnie z art. 7 ust. 2 ustawy z dnia 21 marca 1985 roku o 
drogach publicznych (t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 320)następuje to w drodze uchwały rady gminy po 
zaciągnięciu opinii właściwego zarządu powiatu. 
Zarząd Powiatu Obornickiego na posiedzeniu w dniu 12 grudnia 2023 roku zaopiniował pozytywnie 
(pismo z dnia 12 grudnia 2023 r., data wpływu 14 grudnia 2023 r., znak: KT.7110.6.2023), zamiar 
ZALICZENIA DO KATEGORII DRÓG GMINNYCH DRÓG/ULIC POŁOŻONYCH W MIEJSCOWOŚCIACH: 
Rożnowice, Międzylesie i Rogoźno, objętych wnioskiem wyrażonym w piśmie z dnia 23.11.2023 roku, 
znak INTZ.7234.61.2023, podpisanym przez Burmistrza Rogoźna. 
Uzyskanie pozytywnej opinii upoważnia nas do zaproponowania Wysokiej Radzie przyjęcia Uchwały w 
sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych dróg/ulic wymienionych w załączniku nr 1 do niniejszej 
Uchwały. 
 

e) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

Pani Dorota Ślachciak przedstawiła powyższą uchwałę. 
 

Mieszkaniec wsi garbatka pismem z dnia 19.12.2023 roku wystąpił do Burmistrza Rogoźna z wnioskiem 
o przekształcenie działek drogowych będących własnością Gminy Rogoźno oznaczonych w ewidencji 
jako działki o numerach: 59/14, 59/16 i 59/18 i zakwalifikowanie do dróg publicznych. 
Zaliczenie dróg do określonej kategorii powoduje, że drogom tym nadany zostaje status drogi 
publicznej. W przypadku dróg gminnych, zgodnie z art. 7 ust 2 ustawy z dnia 21 marca 1985 roku o 
drogach publicznych (t.j. Dz.U.z 2024 r. poz. 320) następuje to w drodze uchwały rady gminy po 
zaciągnięciu opinii właściwego zarządu powiatu, dlatego pełniącego funkcję Burmistrza Rogoźna 
pismem z dnia 19.03.2024 roju, znak; INTZ.7234.11.2024 o stosowną opinię wystąpił do Zarządu 
Powiatu Obornickiego. 
Zarząd Powiatu Obornickiego na posiedzeniu w dniu 26 marca 2024 roku pozytywnie zaopiniował 
(pismo z dnia 26 marca 2024r., data wpływu 28 marca 2024r., znak: KT.7110.1.2024), zamiar zaliczenia 
do kategorii dróg gminnych drogę w miejscowości Garbatka, gm. Rogoźno. 
 

f) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Skarbem Państwa Generalną Dyrekcją Dróg 

Krajowych i Autostrad Oddział w Poznaniu a Gminą Rogoźno. 

Kierownik Piątkowski przedstawił powyższą uchwałę. 
Radny Łatka zapytał, co oznacza słowo nabycie? 
Pan Roman Piątkowski odpowiedział, że oznacza to nieodpłatnie nabycie dla Gminy. 



Radny Nikodem zadał pytanie czy będą to drogi serwisowe czy ogólnego użytku? 
Kierownik Piątkowski odpowiedział, że będą to drogi ogólnego użytku. 
Radny Janus zapytał, czy został wydany dokładny wariant? 
Pan Roman Piątkowski odpowiedział, że jest to węzeł odcinek z Obornik do Jaracza. 
Pan Henryk Janus zadał pytanie, czy Gmina nabędzie nieodpłatnie grunty od Generalnej Dyrekcji? 
Kierownik Piątkowski poinformował, że nabycie gruntów może odbyć się mocy bez ustawy. 
Właścicielem tych gruntów zostanie Skarb Państwa i przekazany zostanie na rzecz Gminy. 
Odszkodowania osobą stratnym w tej sytuacji, będzie wypłacał Skarb Państwa. 
Radny Nadolny powiedział, że odwiedzają go projektanci ze względu na bliskie miejsce zamieszkania 
przy przyszłej drodze. Projektanci poinformowali, że mieszkańcy będą mogli swobodnie korzystać z 
tych dróg, nie zostaną one ogrodzone. Wygrodzenie będzie pomiędzy drogami, ze względu aby 
połączyć miejscowości.  
Pan Henryk Janus poinformował, że niektórzy rolnicy dostali pismo, które mówiło że jeśli wyrażą zgodę 
na sprzedaż w ciągu miesiąca to dostaną 5% więcej, jednak w piśmie nie została ujęta cena. 
 

Pismem z dnia 27 lutego 2024 roku, Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad oddziałów w 
Poznaniu, zwróciła się do Burmistrza Rogoźna z wnioskiem o zapoznanie się z treścią przygotowanego 
porozumienia oraz rozważenie możliwości jego zawarcia w zakresie nabycia prawa własności na rzecz 
Gminy Rogoźno przewidywanych do wybudowania w ramach realizacji inwestycji odcinków jezdni 
serwisowych DL1 i DD13, które mają zostać zrealizowane w ramach inwestycji, „Zaprojektowanie i 
wybudowanie drogi ekspresowej S11 Piła-Poznań, odc. Oborniki Północ wraz z obwodnicą Obornik”. 
 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt i wyżywienie dziecka w 

Gminnym Żłobku „Zielona Kraina” w Rogoźnie. 

Pani Dyrektor przedstawiła powyższą uchwałę. 

 

Gminny Żłobek „Zielona Kraina” w Rogoźnie finansowany jest ze środków Gminy oraz opłat 
wnoszonych przez rodziców (prawnych opiekunów dziecka) za pobyt dziecka w Żłobku.  
W związku z ogólnym wzrostem kosztów świadczenia usług opiekuńczo – wychowawczych dla dzieci w 
wieku do lat 3, w tym w szczególności związanym ze wzrostem cen energii elektrycznej, wzrostem cen 
gazu, a także wzrostem minimalnego wynagrodzenia za pracę od stycznia 2024 r. i planowanego od 
lipca 2024 r., koniecznym stało się wprowadzenie zmiany do uchwały w zakresie stałej miesięcznej 
opłaty za pobyt dziecka w Gminnym Żłobku „Zielona Kraina” w Rogoźnie i podniesienie jej o 50,00 zł w 
stosunku miesięcznym od września 2024 r. 
Jednocześnie wskazać należy, iż zgodnie z uchwaloną przez Sejm i Senat ustawą o wspieraniu rodziców 
w aktywności zawodowej oraz w wychowaniu dziecka - "Aktywny rodzic", dotychczasowe 
dofinansowanie do żłobka w wysokości 400,00 zł miesięcznie, zastąpione zostanie świadczeniem 
„aktywnie w żłobku”, które wynosić ma co do zasady 1.500,00 zł miesięcznie.  
Wskazane świadczenie nie będzie obejmowało opłat za wyżywienie, jednakże jego wysokość winna 
zapewnić pokrycie w całości opłaty stałej za pobyt dziecka w żłobku. Świadczenie to, tak jak to miało 
miejsce dotychczas, będzie przekazywane bezpośrednio na rachunek bankowy żłobka przez Zakład 
Ubezpieczeń Społecznych.  
Wejście w życie ustawy planowane jest na dzień 01 października 2024 r.  
Na dzień sporządzenia projektu niniejszej uchwały, tj. na dzień 04 czerwca 2024 r. ustawa oczekuje na 
podpis Prezydenta.  
 
h) ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli w placówkach oświatowych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Rogoźno. 

Radny Łatka zapytał, czy w arkuszach jest pozycja nauczyciel konsultant i dlaczego wychowawstwo jest 
podane w procentach? 



Pan Bartosz Perlicjan poinformował, że Burmistrz przekaże pytania i Radny otrzyma odpowiedź na Sesji 
Rady. 
 
              Zgodnie z treścią przepisu art. 30 ust. 6 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela  
(t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 984 z późn. zm.), organ prowadzący szkołę będący jednostką samorządu 
terytorialnego, uwzględniając przewidywaną strukturę zatrudnienia, określa dla nauczycieli, w drodze 
regulaminu: 
wysokość stawek dodatków, o których mowa w ust. 1 pkt 2, oraz szczegółowe warunki przyznawania 
tych dodatków, z zastrzeżeniem art. 33-34a, 
szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  
i godziny doraźnych zastępstw, z zastrzeżeniem art. 35 ust. 3, 
wysokość i warunki wypłacania składników wynagrodzenia, o których mowa w ust. 1 pkt 4,  
o ile nie zostały one określone w ustawie lub w odrębnych przepisach 
- w taki sposób, aby średnie wynagrodzenia nauczycieli, składające się ze składników, o których mowa 
w ust. 1, odpowiadały na obszarze działania danej jednostki samorządu terytorialnego co najmniej 
średnim wynagrodzeniom nauczycieli, o których mowa w ust. 3. 
 Z uwagi na okoliczność, iż dotychczasowa uchwała nie odpowiadała już aktualnie przyjętym 
standardom i zasadom w zakresie regulowania wysokości i sposobu wypłaty składników 
wynagrodzenia nauczycieli, koniecznym stało się wprowadzenie nowego regulaminu wynagradzania 
nauczycieli w placówkach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Rogoźno i uchylenie 
dotychczasowych regulacji.  
 Przedmiotowy regulamin został uzgodniony ze związkami zawodowymi zrzeszającymi 
nauczycieli. 
 
 

i) wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Rogoźno w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Rybacka 

„7 Ryb" na nową unijną perspektywę finansową 2021 – 2027. 

Burmistrz przedstawił powyższą uchwałę. Pan Burmistrz poinformował, że odbędzie się walne 
spotkanie, po którym będzie mógł udzielić więcej informacji. 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy jest sprzeciw kontynuacji? Przewodniczący nie odnotował 
sprzeciwu. 
 

j) odwołania skarbnika gminy. 

Burmistrz przedstawił powyższą uchwałę. 
 

Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2024 
r. poz. 609 ze zm.), do wyłącznej właściwości rady gminy należy powoływanie i odwoływanie skarbnika 
gminy, który jest głównym księgowym budżetu – na wniosek wójta, burmistrza. 
Pani Irena Ławniczak – Skarbnik Gminy Rogoźno poinformowała Burmistrza Rogoźna, że z dniem 26 
lipca 2026 r. ma zamiar przejść na emeryturę i tym samym nie wykonywać już obowiązków Skarbnika. 
W związku z tym, Burmistrz Rogoźna wystąpił do Rady Miejskiej w Rogoźnie o odwołanie Skarbnika. 
Jest to niezbędne do podjęcia działań pracodawcy związanych z przygotowaniem dokumentów 
pracowniczych po ustaniu stosunku pracy. 
 

k) powołania skarbnika gminy. 

Burmistrz przedstawił powyższą uchwałę i poinformował, że pani Anna Kornobis wyraziła zgodę na 
objęcie funkcji. 
 
Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2024 
r. poz. 609 ze zm), do wyłącznej właściwości rady gminy należy powoływanie i odwoływanie skarbnika 



gminy, który jest głównym księgowym budżetu – na wniosek wójta lub burmistrza. Ze względu na 
okoliczność, że dotychczasowy Skarbnik Gminy Rogoźno – Pani Irena Ławniczak poinformowała 
Burmistrza Rogoźna, że z dniem 26 lipca 2024 r. ma zamiar przejść na emeryturę i tym samym nie 
wykonywać już obowiązków Skarbnika, Burmistrz, reprezentując pracodawcę, wystąpił z wnioskiem do 
Rady Miejskiej w Rogoźnie o odwołanie skarbnika. 
Jednocześnie, Burmistrz Rogoźna, mając na uwadze prawidłowe funkcjonowanie i realizowanie 
budżetu Gminy, wystąpił do Rady Miejskiej w Rogoźnie o powołanie z dniem 29 lipca 2024 r. Pani Anny 
Kornobis na stanowisko Skarbnika Gminy Rogoźno. 
Pani Anna Kornobis spełnia wymogi formalne określone w art. 54 ust. 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 
r. o finansach publicznych (t.j. Dz.U. z 2023 r. poz. 1270 tj.), a jednocześnie posiada wieloletnie 
doświadczenie jako główna księgowa jednostki sektora finansów publicznych. 
 

l) zasad i trybu Budżetu Obywatelskiego Gminy Rogoźno „Działamy dla Mieszkańców” na rok 2025. 

Pani Dorota Ślachciak przedstawiła powyższą uchwałę. 
Radny Janus zapytał, ile będzie kosztował program? 
Burmistrz powiedział że jest to kwota netto, która zostanie przekazana na projekty.  
 

W związku z dążeniem do zwiększenia aktywności i zaangażowania mieszkańców w sprawy Gminy 
Rogoźno, a także mając na uwadze poznanie ich oczekiwań, Burmistrz Rogoźna proponują podjęcie 
przez Radę Miejską w Rogoźnie uchwały w sprawie zasad i trybu Budżetu Obywatelskiego Gminy 
Rogoźno „Działamy dla Mieszkańców” na rok 2025. 
W ramach budżetu obywatelskiego mogą być proponowane zadania inwestycyjne i nie inwestycyjne o 
charakterze lokalnym tj. zlokalizowane na terenie Gminy Rogoźno. Szczegółowe zasady i tryb realizacji 
budżetu obywatelskiego zostały określone w proponowanej uchwale wraz z załącznikami. 
Zasady zostały opracowane w oparciu o art. 5a ust. 7 ustawy o samorządzie gminnym, który stanowi, 
że rada gminy w drodze uchwały określa wymagania, jakie powinien spełniać projekt budżetu 
obywatelskiego, w szczególności: 

1) wymogi formalne, jakie powinny odpowiadać zgłaszane projekty; 
2) wymagana liczbę podpisów mieszkańców popierających projekt, przy czym nie może 

być ona większa niż 0,1% mieszkańców terenu objętego pulą budżetu obywatelskiego, 
w którym zgłaszany jest projekt; 

3) zasady oceny zgłoszonych projektów co do ich zgodności z prawem, wykonalności 
technicznej, spełnienia przez nie wymogów formalnych oraz tryb odwołania od decyzji 
o niedopuszczeniu projektów do głosowania; 

4) zasady przeprowadzania głosowania, ustalania wyników i podawania ich do publicznej 
wiadomości, biorąc pod uwagę, że zasady przeprowadzania głosowania muszą 
zapewniać równość i bezpośredniość głosowania. 

Budżet Obywatelski jest demokratycznym procesem powierzającym mieszkańcom prawo 
decydowania o sposobie wydatkowania środków publicznych. Jego wdrożenie pozwoli mieszkańcom 
Gminy Rogoźno uczestniczyć bezpośrednio w projektowaniu części lokalnych wydatków, a tym samym 
zwiększy aktywność i integrację lokalnego środowiska. 
 

m) udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. 

Pani Skarbnik przedstawiła powyższa uchwałę. 
Komisja jednogłośnie pozytywnie rozpatrzyła pozytywnie udzielenia dotacji na sfinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków Kościoła w 
Budziszewku. 
 

 



Z troski o utrzymanie substancji zabytkowej położonej na terenie Gminy Rogoźno przez właścicieli 
obiektów zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków, mających istotne znaczenie w kreowaniu 
wizerunku gminy, dofinansowanie  remontu drewnianego kościoła w Budziszewku  jest zasadne.  
Środki finansowe na realizację zobowiązania znajdują pokrycie w budżecie na dzień sporządzenia 
uchwały w planie finansowo – rzeczowym Urzędu Miejskiego na rok 2024,  Dział 921, Rozdział 92120, 
§ 2720.  
 

n) udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. 

Pani Skarbnik przedstawiła powyższa uchwałę. 
Radny Łatka zapytał, czy dotacja może być wyższa niż 50%. 
Pani skarbnik powiedziała, że jeśli Rada podejmie uchwałę to jest możliwe. 
Pan Jarosław Łatka zaproponował 100 000 zł. 
Komisja jednogłośnie pozytywnie rozpatrzyła pozytywnie udzielenia dotacji na sfinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków Kościoła w 
Budziszewku. 
 

Z troski o utrzymanie substancji zabytkowej położonej na terenie Gminy Rogoźno przez właścicieli 
obiektów zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków, mających istotne znaczenie w kreowaniu 
wizerunku gminy, dofinansowanie wykonania prac remontowo- konserwatorskich budynku kościoła 
filialnego pw. Podwyższenia Krzyża w Wełnie, Parafii Rzymskokatolickiej w Parkowie jest zasadne. 
Środki finansowe na realizację zobowiązania znajdują pokrycie w budżecie 2024 roku. 
 
o) zmian w budżecie Gminy Rogoźno.    

Pani Skarbnik przedstawiła autopoprawkę nr. 1 

 

w sprawie zmian w  budżecie Gminy Rogoźno na 2024 rok      

 

Dochody  zwiększono o kwotę        18.999,92 zł   
 w dziale 852,rozdział 85203  „Ośrodki wsparcia ” w paragrafie:  

 2010– zmniejszono o kwotę (-) 0,08 zł zmniejszenie dotacji celowej w celu dostosowania 
poziomu środków do zakresu realizowanych zadań w ramach programu „Za życiem” dla osób 
z autyzmem lub niepełnosprawnościami sprzężonymi. Pismo Wojewody wielkopolskiego nr FB-
I.3111.185. 2024.2   
z dnia 19 czerwca 2024 r 

 w dziale 855,rozdział 85502  „Świadczenia rodzinne, świadczenie z funduszu alimentacyjnego oraz 
składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego” w paragrafie:  

 0940– zwiększono o kwotę (+)  10.000,00   
 w dziale 855,rozdział 85513  „Składki na ubezpieczenie zdrowotne opłacane za osoby pobierające 

niektóre świadczenia rodzinne oraz za osoby pobierające zasiłki dla opiekunów. w paragrafie:  

 2010– zwiększono o kwotę (+)  9.000,00  zwiększenie planu dotacji z przeznaczeniem na 
opłacenie składek na ubezpieczenie zdrowotne za osoby pobierające niektóre świadczenia 
rodzinne oraz zasiłek dla opiekuna – pismo wojewody wielkopolskiego nr FB-I.3111.184.2024.7 
z dnia 18 czerwca 2024 r. 
 

 
Przychody  zwiększono o kwotę        276.700,00 zł   
Wprowadzono wolne środki w paragrafie 950 na kwotę 276.700,00 zł  w sprawie zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego. 

 



Wydatki  zwiększono o kwotę        295.699,92 zł   
 
 W dziale 750,rozdział 75022 w paragrafach:   

 4210 – zwiększono o kwotę (+)   7.000,00 zł,    
 W dziale 750,rozdział 75023 w paragrafach:   

 4010 – zwiększono o kwotę (+)  25.000,00 zł,   

 4110 – zwiększono o kwotę (+)   2.500,00 zł,   

 4170 – zwiększono o kwotę (+) 27.500,00 zł,   
 W dziale 750,rozdział 75085 w paragrafach: 

 4040 – zmniejszono o kwotę (-)  2.799,50 zł,   

 4110 – zwiększono o kwotę (+)   2.799,50 zł,   

 4170 – zwiększono o kwotę (+) 32.000,00 zł,   
 w dziale 754,rozdział 75414  „Obrona cywilna ” w paragrafach:  

 4260– zwiększono o kwotę (+)     500,00, 

 4300– zwiększono o kwotę (+)  7.000,00, 

 4460– zwiększono o kwotę (+)     200,00  
Kwota zwiększenia przeznaczona zostanie na opłaty zużycia za media, obsługę systemu SISMS, 
abonamentu za telefon oraz wykonanie 25 tablic informacyjnych w związku z afrykańskim 
pomorem świń. 

 w dziale 801,rozdział 80101  „Szkoły podstawowe ” w paragrafie:  

 4010 – zwiększono o kwotę (+) 39.187,32 , 

 4040 – zmniejszono o kwotę (-) 18.449,72 , 

 4110 – zwiększono o kwotę (+) 18.762,00 , 

 4790 – zwiększono o kwotę (+) 53.299,00 , 

 4800 – zmniejszono o kwotę (-) 92.798,60 , 

 6050 – zwiększono o kwotę (+) 20.000,00  (dokonano przeniesienia środków między zadaniami 
”Remont budynku Szkoły  Podstawowej  im. Noblistów Polskich w Gościejewie „), 

 6050 – zmniejszono o kwotę (-) 20.000,00  (dokonano przeniesienia środków między zadaniami 
”Remont budynku Szkoły  Podstawowej nr 3 im. Powstańców Wielkopolskich „). 

 w dziale 801,rozdział 80104  „Przedszkola ” w paragrafie:  

 4040 – zmniejszono o kwotę (-) 10.009,00 , 

 4110 – zwiększono o kwotę (+)    5.009,00 , 

 4270 – zwiększono o kwotę (+)    5.000,00 , 

 4790 – zwiększono o kwotę (+)    7.124,00 , 

 4800 – zmniejszono o kwotę (-) 27.467,00 , 
 w dziale 801,rozdział 80107  „Świetlice szkolne ” w paragrafie:  

 4120 – zmniejszono o kwotę (-) 1.400,00 , 

 4270 – zwiększono o kwotę (+)    900,00 , 

 4710 – zwiększono o kwotę (+)    500,00 , 
 w dziale 801,rozdział 80149  „Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji 

nauki i metod pracy dla dzieci w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w szkołach 
podstawowych i innych formach wychowania przedszkolnego ” w paragrafie:  

 4010 – zwiększono o kwotę (+)  10.000,00 , 

 4110 – zwiększono o kwotę (+)    5.343,00 , 

 4790 – zwiększono o kwotę (+)    5.000,00 , 
 w dziale 801,rozdział 80195  „Pozostała działalność ” w paragrafie:  

 2360 – zmniejszono o kwotę (-) 25.000,00 , 
 w dziale 852,rozdział 85203  „Ośrodki wsparcia ” w paragrafie:  



 4300– zmniejszono o kwotę (-) 0,08 zł zmniejszenie planu wydatków  w celu dostosowania 
poziomu środków do zakresu realizowanych zadań w ramach programu „Za życiem” dla osób 
z autyzmem lub niepełnosprawnościami sprzężonymi. 

 w dziale 855,rozdział 85502  „Świadczenia rodzinne, świadczenie z funduszu alimentacyjnego oraz 
składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego ” w paragrafie:  

 2910– zwiększono o kwotę (+)  10.000,00   zwrot dotacji oraz płatności wykorzystanych 
niezgodnie z przeznaczeniem lub wykorzystanych z naruszeniem procedur, o których mowa w 
art. 184 ustawy, pobranych nienależnie lub w nadmiernej wysokości. 

 w dziale 855,rozdział 85513  „Składki na ubezpieczenie zdrowotne opłacane za osoby pobierające 
niektóre świadczenia rodzinne oraz za osoby pobierające zasiłki dla opiekunów” w paragrafie:  

 4130– zwiększono o kwotę (+)  9.000,00   zwiększenie planu dotacji z przeznaczeniem na 
opłacenie składek na ubezpieczenie zdrowotne za osoby pobierające niektóre świadczenia 
rodzinne oraz zasiłek dla opiekuna – pismo wojewody wielkopolskiego nr FB-I.3111.184.2024.7 
z dnia 18 czerwca 2024 r. 

 w dziale 921,rozdział 92109  „Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby ” w paragrafie:  

 2480– zwiększono o kwotę (+)  200.000,00, zwiększenie dotacji dla RCK w Rogoźnie w celu 
zapewnienia środków finansowych  - organizacja  Dożynek w 2024 roku 

 w dziale 921,rozdział 92195  „Pozostała działalność ” w paragrafach:  

 4220– zwiększono o kwotę (+)  1.083,60, 

 4210 – zmniejszono o kwotę (-) 1.083,60  

 Przeniesienie środków między paragrafami w ramach tego samego przedsięwzięcia pn. 
„Organizacja wydarzeń i imprez kulturalno  sportowych na terenie Sołectwa” – Sołectwo 
Gościejewo. 

 
Przyjęcie autopoprawki spowoduje zmianę danych w odpowiednich załącznikach  Uchwały budżetowej   
Gminy Rogoźno na 2024 r.      
 

Pani Skarbnik przedstawiła autopoprawkę nr. 2 

 

w sprawie zmian w  budżecie Gminy Rogoźno na 2024 rok     - Środki Funduszu Pomocy Ukrainie 
 
Dochody  zwiększono  o kwotę        120.337,00 zł 

 w dziale 758,rozdział 75814 w paragrafie: 
2100 – zwiększono  o kwotę (+) 100.545,00 zł (środki otrzymane  z Funduszu Pomocy na 

dodatkowe zadania oświatowe w kwocie 61.485,00 zł oraz zapewnienie zakwaterowania i 

wyżywienia uchodźcom z terenu Ukrainy w kwocie 39.060,00 zł). 

 w dziale 852,rozdział 85295 w paragrafie: 
2100 – zwiększono  o kwotę (+) 19.792,00 zł (środki otrzymane  z Funduszu Pomocy ). 

 
Wydatki zwiększono o kwotę         120.337,00 zł     

 W dziale 801,rozdział 80195 w paragrafach: 

 2100 – zwiększono o kwotę (+)   2.993,00 zł,   

 4350 – zwiększono o kwotę (+) 13.972,00 zł,   

 4370 – zwiększono o kwotę (+) 8.000,00 zł,   

 4740 – zwiększono o kwotę (+)10.250,00 zł,  

 4750 – zwiększono o kwotę (+)21.000,00 zł,  

 4850 – zwiększono o kwotę (+)  5.270,00 zł,  
(środki otrzymane  z Funduszu Pomocy na dodatkowe zadania oświatowe). 

 W dziale 852,rozdział 85295 w paragrafach: 

 3280 – zwiększono o kwotę (+) 19.760,00 zł,   



 4370 – zwiększono o kwotę (+) 39.060,00 zł,   

 4740 – zwiększono o kwotę (+)       26,80 zł,   

 4850 – zwiększono o kwotę (+)         5,20 zł,  
(środki otrzymane  z Funduszu Pomocy art. 13 zapewnienie zakwaterowania i wyżywienia.) 

 
Przyjęcie autopoprawki spowoduje zmianę danych w odpowiednich załącznikach  Uchwały budżetowej   
Gminy Rogoźno na 2024 r.      
 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

Radny Janus zapytał, czy zaszły zmiany w funduszu Sołeckim w Gościejewie? 
Pani Irena Ławniczak odpowiedziała, że wniosek wpłynął i zostanie wprowadzony przez autopoprawkę. 
Pan Henryk Janus zadał pytanie, jaka była przyczyna zaoszczędzenia środków na odpadach 
komunalnych? 
Pani Skarbnik poinformowała, że są to niewykorzystane środki za rok ubiegły. 
Radny Janus zapytał, jak jest ilość wolnych środków? 
Pani Irena Ławniczak odpowiedziała, że 704 000 zł zostały wprowadzone, 200 000 zł zostanie 
przekazane na dożynki. 
Pan Henryk Janus zadał pytanie, dlaczego zostały ściągnięte środki z transportu i łączności w kwocie 
15 200 zł? 
Pani Skarbnik poinformowała, że zostały ściągnięte z rezerwy. 
 

W sprawie: zmian w budżecie Gminy Rogoźno na 2024 rok 

  

DOCHODY  

 

1. W dziale 600 – Transport i łączność zwiększa się dochody o  kwotę                           10.126,48 zł  
Zmiana została prowadzona w rozdziałach: 

 60004 –  Lokalny transport zbiorowy w paragrafie: 

 2010 - zwiększono  o kwotę (+)  10.126,48 zł zwiększenie dotacji z przeznaczeniem na 
sfinansowanie wydatków na realizację zadania wynikającego z art. 37f § 1 ustawy z 
dnia 5 stycznia 2011 r. – Kodeks wyborczy (Dz.U. z 2023 poz. 2408, z późn. zm.) tj. 
obowiązku zapewnienia bezpłatnego gminnego przewozu pasażerskiego dla 
wyborców ujętych w  spisie wyborców w stałym obwodzie glosowania położonym na 
obszarze gminy.  

 60013 – Drogi publiczne wojewódzkie w paragrafach: 

 2310 - zwiększono  o kwotę (+)  15.200,00 zł, 

 2330 - zmniejszono  o kwotę (-)  15.200,00 zł, 
(dokonano przeniesienia między paragrafami) 

 

2. W dziale 750 – Administracja publiczna zwiększa się dochody o  kwotę                   9.823,24 zł  
Zmiana została prowadzona w rozdziałach: 

 75011 – Urzędy wojewódzkie w paragrafie: 

 2010 - zwiększono  o kwotę (+)  9.752,00 zł zwiększenie dotacji celowej na zadania 
dotyczące spraw obywatelskich w kwocie 5.675,00 zł oraz na pozostałe zadania z 
zakresu administracji rządowej w kwocie 4.077,00 zł 

 75095 – Pozostała działalność w paragrafie: 

 2100 - zwiększono  o kwotę (+)  71,24 zł otrzymane środki z Funduszu pomocy art. 
5 ustawy z dnia 12 marca 2022w tym: 
- zdjęcia UKR w kwocie 47,49 zł, 



- PESEL UKR w kwocie 23,75 zł                                                                                                                                    

3. W dziale 758 – Różne rozliczenia zwiększa się dochody o kwotę                            99.750,00 zł 
Zmiana została wprowadzona w rozdziale: 

 75814 – Różne rozliczenia finansowe w paragrafie:  

 2100 -  zwiększono  o kwotę (+) 99.750,00 zł, środki z Funduszu Pomocy na 
zapewnienie zakwaterowania i wyżywienia Uchodźcom z terenu Ukrainy. 

4. W dziale 852 – Pomoc społeczna  zwiększa się o                                                    35.317,14 zł                                
Zmiana została wprowadzona w rozdziałach: 

 85205 – Zdania w zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie w paragrafie: 

 2030 – zwiększono o kwotę (+)  6.000,00 zł, zwiększenie dotacji celowej na 
dofinansowanie funkcjonowania zespołów interdyscyplinarnych – pismo 
Wojewody Wielkopolskiego nr FB-I.3111.156.2024.6 z dnia 11 czerwca 2024 r. 

 85230 – Pomoc w zakresie dożywiania w paragrafie: 

 2030 – zwiększono o kwotę (+)  25.460,60 zł, zwiększenie dotacji celowej na 
realizację własnych zadań bieżących gminy, z przeznaczeniem na dofinansowanie 
zadań realizowanych w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w 
szkole i w domu” ustalonego uchwałą Nr 149 Rady Ministrów z dnia 23 sierpnia 
2023 r. – pismo Wojewody Wielkopolskiego nr FB-I.3111.170.2024.6 z dnia 12 
czerwca 2024 r. 

 85295 – Pozostała działalność w paragrafie: 

 2180 – zwiększono o kwotę (+)  3.856,54 zł, otrzymane środki z funduszu Covid-
19 – ustawa z dnia 15 grudnia 2022 r. (Dz.U. z 2024 r. poz. 303, refundacja 
podatku VAT. 

5. W dziale 855 – Rodzina  zwiększa się o  kwotę                                                         537,84 zł                                
Zmiana została wprowadzona w rozdziale: 

 85595 – Pozostała działalność w paragrafie: 

 2100 – zwiększono o kwotę (+)    537,84 zł,  środki z Funduszu Pomocy- składka 
zdrowotna od świadczeń rodzinnych. 

 

Ogółem w planie dochodów dokonano zwiększenia o kwotę              155.554,70 zł 

 

 

WYDATKI   

 

1. W dziale 600 – Transport i łączność zmniejsza się o kwotę                                         6.860,52 zł                                                                   
Zmiana została wprowadzona w rozdziałach: 

 60004 – Lokalny transport zbiorowy w paragrafie: 

 4300 – zmniejszono o kwotę (-) 9.860,52  zł , 
 60016 – Drogi publiczne gminne w paragrafie: 

 6050 – zmniejszono o kwotę (-) 15.000,00  zł , 
 60020 – Funkcjonowanie przystanków komunikacyjnych w paragrafach: 

 4210 – zwiększono o kwotę (+) 13.000,00  zł , ( zakup wiaty przystankowej na ul. 
Mickiewicza w Rogoźnie, 

 4300 – zwiększono o kwotę (+)   5.000,00  zł (z przeznaczeniem na zakup usług 
pozostałych przy realizacji drobnych prac na wiatach przystankowych na terenie 
Gminy Rogoźno) 

2. W dziale 630 – Turystyka zwiększa się o kwotę                                                        25.000,00 zł                                                                   
Zmiana została wprowadzona w rozdziale: 

 63095 – Pozostała działalność w paragrafie: 



 4300 – zwiększono o kwotę (+) 25.000,00  zł  
3. W dziale 750 – Administracja publiczna zwiększa się o  kwotę                                 139.576,86 zł                                                                   

Zmiana została wprowadzona w rozdziałach: 

 75011 – Urzędy wojewódzkie w paragrafie: 

 4010 - zwiększono  o kwotę (+)  8.186,01 zł, 

 4110 - zwiększono  o kwotę (+)  1.365,43 zł, 

 4120 - zwiększono  o kwotę (+)     200,56 zł, 
środki na zadania dotyczące spraw obywatelskich  oraz na pozostałe zadania z zakresu 

administracji rządowej. 

 75023 – Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu) w paragrafach: 

 4010 – zwiększono o kwotę (+)    129.753,62  zł  
Zwiększenie planu w związku z nieplanowanymi dodatkowymi wypłatami świadczeń 

po śmieci pracownika, 

 75095 – Pozostała działalność w paragrafach: 

 4370 - zwiększono  o kwotę (+)  90,00 zł, 

 4740 - zmniejszono  o kwotę (-)  15,39 zł, 

 4850 - zmniejszono  o kwotę (-)     3,37 zł, 
4. W dziale 757 – Obsługa długu publicznego zwiększa się o  kwotę                     239.360,00 zł                                                                                              

Zmiana została wprowadzona w rozdziale: 

 75702 – Odsetki od samorządowych papierów wartościowych lub zaciągniętych przez 
jednostkę samorządu terytorialnego kredytów i pożyczek w paragrafie: 

 8110 – zwiększono o kwotę (+)    239.360,00  zł  
5. W dziale 801 – Oświata i wychowanie  zwiększa się wydatki o kwotę                     26.987,00 

zł            Zmiana została wprowadzona w rozdziale: 
 80101 – Szkoły Podstawowe w paragrafach: 

 4210 – zwiększono o kwotę (+)  1.987,00 zł, 

 4300 – zwiększono o kwotę (+) 10.000,00 zł, 

 6050 – zwiększono o kwotę (+) 15.000,00 zł, 
6. W dziale 852 – Pomoc społeczna zmniejszono się o kwotę                                     135.067,14 zł                                

Zmiana została wprowadzona w rozdziałach: 

 85205 – Zdania w zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie w paragrafach: 

 4210 – zwiększono o kwotę (+)  3.000,00 zł, 

 4300 – zwiększono o kwotę (+)  3.000,00 zł, 
dofinansowanie funkcjonowania zespołów interdyscyplinarnych – pismo Wojewody 

Wielkopolskiego nr FB-I.3111.156.2024.6 z dnia 11 czerwca 2024 r. 

 85230 – Pomoc w zakresie dożywiania w paragrafie: 

 3110 – zwiększono o kwotę (+)  25.460,60 zł, z przeznaczeniem na 
dofinansowanie zadań realizowanych w ramach wieloletniego rządowego 
programu „Posiłek w szkole i w domu” ustalonego uchwałą Nr 149 Rady 
Ministrów z dnia 23 sierpnia 2023 r. – pismo Wojewody Wielkopolskiego nr FB-
I.3111.170.2024.6 z dnia 12 czerwca 2024 r. 

 85295 – Pozostała działalność w paragrafach: 

 3110 – zwiększono o kwotę (+)     3.780,92 zł, 

 4300 – zwiększono o kwotę (+)         75,62 zł, 

 4370 – zwiększono o kwotę (+)  99.750,00 zł, 
7. W dziale 855 – Rodzina zwiększa się o kwotę                                                           537,84 zł                                

Zmiana została wprowadzona w rozdziałach: 

 85502 – Świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego oraz składki na 
ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego w paragrafach: 



 3110 – zmniejszono o kwotę (-)    150.000,00 zł,  

 4110 – zwiększono o kwotę (+)    150.000,00 zł, 
 85595 – Pozostała działalność w paragrafie: 

 4860 – zwiększono o kwotę (+)          537,84 zł, środki z Funduszu Pomocy- składka 
zdrowotna od świadczeń rodzinnych. 

8. W dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska  zwiększa się o    1.292.842,21 zł            
Zmiana została wprowadzona w rozdziałach: 
 90002 – Gospodarka odpadami komunalnymi w paragrafie: 

 4300 – zwiększono o kwotę (+) 1.327.842,21 zł, wprowadzono niewykorzystane 
środki z lat ubiegłych, 

 90003 – Oczyszczanie miast i wsi w paragrafie: 

 4300 – zmniejszono o kwotę (-) 25.000,00 zł, 
 90095 – Pozostała działalność w paragrafie: 

 4300 – zmniejszono o kwotę (-) 10.000,00 zł 
 

Ogółem w planie wydatków dokonano zwiększenia o kwotę         1.852.510,53 zł 

 

Przychody  zwiększono o kwotę        1.696.955,83 zł   

Wprowadzono wolne środki w paragrafie 950 na kwotę 369.113,62 zł w celu zwiększenia wydatków na 
wynagrodzenia i pochodne od nich  w 2024 roku. 
Wprowadzono  w paragrafie 905 przychody z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku 
bieżącym, wynikające z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze 
szczególnymi zasadami wykonania budżetu określonymi w odrębnych ustawach na kwotę 1.327.842,21 
zł w celu zwiększenia wydatków w rozdziale gospodarki odpadami komunalnymi  w 2024 roku. 
 

p) zmian w WPF na lata 2024 – 2040. 

Pani Skarbnik przedstawiła powyższą uchwałę. 
 

Objaśnienia przyjętych wartości do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata 2024-
2040 
Zgodnie ze zmianami w budżecie na dzień 26 czerwca 2024 r., dokonano następujących zmian 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rogoźno: 

1. Dochody ogółem zwiększono o 155.554,70 zł, z czego dochody bieżące zwiększono o 
155.554,70 zł, a dochody majątkowe nie uległy zmianie. 

2. Wydatki ogółem zwiększono o 1.852.510,53 zł, z czego wydatki bieżące zwiększono o 
1.852.510,53 zł, a wydatki majątkowe nie uległy zmianie. 

3. Wynik budżetu  uległ zmianie. 
Szczegółowe informacje na temat zmian w zakresie dochodów, wydatków i wyniku budżetu w roku 
budżetowym przedstawiono w tabeli poniżej. 
Tabela 1. Zmiany w dochodach i wydatkach w 2024 roku 

Wyszczególnienie Przed zmianą [zł] Zmiana [zł] Po zmianie [zł] 

Dochody ogółem 136 443 211,30 +155 554,70 136 598 766,00 

Dochody bieżące 99 789 823,44 +155 554,70 99 945 378,14 

Dotacje bieżące 16 207 397,85 +0,00 16 207 397,85 

Wydatki ogółem 140 376 686,83 +1 852 510,53 142 229 197,36 

Wydatki bieżące 98 229 435,07 +1 852 510,53 100 081 945,60 

Źródło: opracowanie własne. 
W Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rogoźno: 

1. Przychody ogółem w roku budżetowym  zwiększono o kwotę 1 696 955,83   



2. Rozchody ogółem w roku budżetowym nie uległy zmianie. 
 
Wartości wykazane w pozostałych pozycjach WPF, stanowią informacje uzupełniające względem 
pozycji opisanych powyżej. Zostały przedstawione w WPF zgodnie z obowiązującym stanem 
faktycznym, na podstawie zawartych umów i porozumień. 
Pełen zakres zmian obrazuje załącznik nr 1 do niniejszego zarządzenia. 
 

r) wyrażenia zgody na połączenie jednoosobowej spółki Gminy Rogoźno Megawat sp z o.o. z siedzibą 

w Rogoźnie z jednoosobową spółką Gminy Rogoźno Aquabellis sp z o.o. z siedzibą w Rogoźnie. 

Pan Burmistrz przedstawił powyższą uchwałę. 
Radny Janus zapytał, ile trwa połączenie spółek i jak by się spółka nazywała? 
Burmistrz odpowiedział, że szacuje czas połączenia na około 4 miesiące i spółka przejmie nazwę 
większej spółki Aquabellis. 
Pan Henryk Janus zadał pytanie, jakie są koszty połączenia spółek? 
Pan Łukasz Zaranek poinformował, że procedura będzie uproszczona ze względu, że funkcjonuje jeden 
właściciel obydwóch spółek. Koszty będą potrzebne do sądu w celu wpisania do rejestru, finansowane 
będzie ze spółki.  
Radny Janus zapytał, jaki będzie zysk z połączenia spółek, będzie tańsza woda i ogrzewanie? 
Burmistrz odpowiedział, że koszt ustalają Wody Polskie i Gmina nie ma na nie wpływu. Jeżeli zostanie 
scedowane na Radę Miejską, kwestia ustalenia stawki za wodę wtedy będzie możliwość kalkulowania. 
Pan Henryk Janus zadał pytanie, w jakiej kwocie są spółki na minusie. 
Pan Burmistrz odpowiedział, że około 330 000 zł Megawat i 290 000 zł Aquabellis. 
Radny Łatka zapytał, jak będzie wyglądać regulamin organizacyjny? 
Pan Łukasz Zaranek poinformował, że wszystko zostanie ustalone. Na ten moment po podjęciu 
uchwały, odbędzie się spotkanie z Prezesami Spółek i Panem Mecenasem, gdzie będzie musiał zostać 
przestawiony plan łączenia spółek, który musi zostać przedstawiony w sądzie. Kwestia ustalenia 
organizacji znajduje się w ostatnim etapie. 
 

Zgodnie z brzmieniem art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. h) ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
do wyłącznej właściwości Rady Miejskiej należy podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych 
gminy, przekraczających zakres zwykłego zarządu, dotyczących tworzenia, likwidacji i reorganizacji 
przedsiębiorstw, zakładów i innych gminnych jednostek organizacyjnych oraz wyposażania ich w 
majątek. 
Aquabellis sp. z o. o. z siedzibą w Rogoźnie jest jednoosobową spółką Gminy Rogoźno wpisaną 
do Krajowego Rejestru Sądowego pod numerem 0000116527, której podstawowym zakresem 
działalności jest pobór, uzdatnianie i dostarczanie wody oraz odprowadzanie i oczyszczanie ścieków. 
Megawat sp. z o. o. z siedzibą w Rogoźnie jest jednoosobową spółką Gminy Rogoźno wpisaną 
do Krajowego Rejestru Sądowego pod numerem 0000187507, której podstawowym zakresem 
działalności jest produkcja, przesyłanie i dystrybucja energii cieplnej. 
Połączenie spółek komunalnych zostanie dokonane poprzez przeniesienie całego majątku Megawat 
sp. z o. o. (spółka przejmowana) na Aquabellis sp. z o. o. (spółka przejmująca), w zamian za udziały, 
które Aquabellis Sp. z o. o. wyda Gminie Rogoźno, jako wspólnikowi spółki przejmowanej. Spółka 
przejmowana w wyniku połączenia zostanie rozwiązana bez przeprowadzania postępowania 
likwidacyjnego. 
W wyniku proponowanej konsolidacji spółek Gmina Rogoźno pozostanie nadal jedynym udziałowcem 
połączonych spółek i w związku z tym nie wystąpi zagrożenie utraty kontroli nad tymi podmiotami. 
Ponadto, stosownie do treści art. 494 § 1 i § 2 Kodeksu spółek handlowych, spółka przejmująca 
wstępuje z dniem połączenia we wszystkie prawa i obowiązki spółki przejmowanej i przechodzą na nią, 
z dniem połączenia, w szczególności wszelkie zezwolenia, koncesje oraz ulgi, które zostały przyznane 
spółce przejmowanej. 



Z dniem połączenia stosunki pracy pracowników zatrudnionych w spółce przejmowanej przechodzą 
z mocy prawa na spółkę przejmującą, na zasadach określonych w art. 231 Kodeksu pracy, który zakłada 
sukcesję praw i obowiązków pracowniczych. 
Propozycja konsolidacji spółek Megawat sp. z o. o. z Aquabellis sp. z o. o. służy stworzeniu sprawnej 
ekonomicznie i organizacyjnie jednostki komunalnej, mogącej efektywnie realizować dotychczasowe 
obszary działalności obu łączących się spółek, aktywnie działającej na lokalnym rynku. Rozwiązanie to 
wpłynie pozytywnie na optymalizację zarządzania majątkiem, a także spowoduje zwiększenia 
i uporządkowania potencjału organizacyjnego oraz technologicznego spółek komunalnych.  
Konsolidacja obydwóch spółek gminnych wpłynie również pozytywnie na zwiększenie zdolności 
do pozyskiwania zewnętrznych środków źródeł finansowania remontów, zakupów inwestycyjnych 
i realizacji inwestycji, poprawę funkcjonowania i ujednolicenia systemu zarządzania zasobami ludzkimi 
oraz systemu zarządzania organizacją pracy. 
 
Ad. 8. Wolne głosy, wnioski i komunikaty. 
Radny Nikodem zapytał, jak wygląda sprawa z wywożeniem odpadów z Osiedli, czy kosze są 
czyszczone? 
Pan Kierownik odpowiedział, że za stan koszy odpowiadają właściciele posesji. Jeżeli spólnota korzysta 
z koszy, jest zobligowana do wyczyszczenia ich. 
Pan Krzysztof Nikodem dopytał, czy jako Radna można na to wpłynąć? 
Kierownik Piątkowski poinformował, że spólnota musi mieć podpisana umowę na czyszczenie. 
Radny Jarosław Łatka wniósł, by od początku lub końca sierpnia na strzelnicy znajdowała się tylko broń, 
która jest zgodna z regulaminem i by była jedna księga wejść. Radny poruszył temat uprzątnięcia 
strzelnicy i powiadomił o „drifterze”, który zagraża bezpieczeństwu i wyrządza szkody na terenie 
Gminy. 
Pan Krzysztof Ostrowski powiedział, że rozmawiał z Prałatem odnośnie położenia chodnika na 
cmentarzu, Prałat poinformował Radnego, że nie jest w stanie sfinansować takiej inwestycji. Radny 
zaproponował zorganizowanie zbiórki i zaproszenie Prałata na przyszłą Komisję.  
Radny Janus poruszył temat dojazdu do Dino, zaproponował zorganizowanie spotkania z firmą IKANO, 
w kwestii przedyskutowania wykonania odcinka drogi. 
Burmistrz odpowiedział, że skontaktuję się z firmą. 
Radny Jarosław Łatka zapytał, czy poruszył się temat ze stadionem?  
Pan Łukasz Zaranek poinformował, że Pan Kierownik wraz z Paniami z Wydziału spotkali się z Prezesem, 
została zinwentaryzowana zasobność stadionu i zostały zdane klucze. Przygotowana została oferta na 
projekt studni. Wpłynęła oferta na nawodnienie, jednakże oferta w wysokiej kwocie, dlatego będzie 
poszukiwana inna oferta. 
Radny Łatka dopytał, czy rozwiązała się kwestia mieszkania? 
Burmistrz odpowiedział, że kwestia została rozwiązana. Część mieszkalna podejdzie pod ZAMK, 
natomiast z mieszkańcami zostanie podpisana umowa najmu. 
Pan Henryk Janus zapytał, jak wygląda sprawa bieżni na stadionie? 
Pan Burmistrz poinformował, że rozmawiał z członkiem z Zarządu Województwa, Panem Jackiem 
Bogusławskim i dowiedział się, że Marszałek uruchomił program budowy bieżni lekkoatletycznej w 
kwocie 1 000 000 zł. Program działa na zasadzie 50% na 50%, dlatego nie jest to już możliwe w tym 
roku. Koszt wykonania takiej bieżni jest w kwocie około 1 500 000 zł do 1 800 000 zł, kwota zależy od 
ilości torów. Tory prawdopodobnie zostaną wykonane w ilości 4, a na odcinku 100 m w ilości 6. 
Radny Nadolny zapytał, jaki jest stan murawy, czy wpływa na naszą korzyść? 
Pan Łukasz Zaranek zakomunikował, że zostały otwarte oferty na projekt z Polskiego Ładu, który 
obejmuje wymianę centralnego ogrzewania, remont Sali gimnastycznej w szkole nr. 2 i pomieszczenia 
po byłym woźnym. Projekt zajmuje się również budową pełnoprawnego boiska ze sztuczną 
nawierzchnią na OSiR. Na wszystkie zadania została ujęta kwota 1 999 965 zł, na 2 zadania bez ujęcia 
boiska ujęta jest już kwota 1 100 000 zł. Burmistrz poprosił Panią Kierownik o przygotowanie projektu 
maksymalnie minimalizującego koszty bez zbędnego oświetlenia i ogrodzenia. Przygotowywany jest 
projekt, który ma zostać złożony do programu budowy orlików, jednocześnie składany ma być wniosek, 



o pozwolenie na budowę do Starostwa Powiatowego. Z programu można wyciągnąć 2 800 000 zł, w 
proporcji finansowania 70% do 30%. Burmistrz poinformował, że dnia 4 lipca ma spotkanie z Kubą 
Ludnickim w temacie budowy Orlika. 
Radny Ostrowski zwrócił uwagę, aby na spotkaniu poruszyć sprawę funduszu dla młodzieży na piłkę. 
Pan Henryk Janus, zapytał jak będzie wyglądało nawodnienie boiska? 
Burmistrz odpowiedział, że na boisku ma być sztuczna nawierzchnia. 
Radny Perlicjan zapytał, jak wygląda sprawa z drogą w Rożnowicach przez którą nie można przejechać? 
Pani Kierownik odpowiedziała, że rozmawiała z wykonawcą, który powiedział że trzeba będzie 
przepuścić od strony Ryczywołu. 
Pan Adam Nadolny wniósł, o zasypanie dziury na drodze gruzowej w Parkowie. 
Radny Nikodem poinformował, aby poprawnie wykonać prace zaklejania dziur na drodze do Laskowa. 
Radny Jarosław Łatka wniósł, aby uporządkować rów, który idzie między działkami za ul. Długą. 
Pan Krzysztof Nikodem zapytał, jak wygląda sprawa z mieszkaniem w Dziewczej Strudze? 
Burmistrz odpowiedział, że przyjrzy się sprawie. 
Z-ca Burmistrza powiedział, że uczestniczył w PKBiP, na którym powiedziano że zostaną wprowadzone 
patrole wspomagające WOPR na kąpieliskach strzeżonych i niestrzeżonych.  
Radny Łatka poinformował, aby Burmistrz przesłał na Biuro Rady odpowiedź na pismo Pani Dyrektor. 
Burmistrz odpowiedział, że wiosek został złożony na 90 000 zł w celu wymiany podłogi, na który udzielił 
odpowiedzi negatywnej, dlatego że brakuje środków. Burmistrz zakomunikował, że Gminne kąpieliska 
odwiedził sanepid, który nie złożył uwag. 
 
  
Ad. 9. Zakończenie posiedzenia. 
Posiedzenie komisji zostało zakończone o godz. 18:45, sporządziła Anna Mazur. 
 

 


